

Eksternt referat bestyrelsesmødet 10-11.januar 2026

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt
2. Valg af ordstyrer
Can
3. Valg af referent
Sker ved opsamlingen på anden dagen
4. Meddelelse fra formanden:
 - a) De to havenumre der er byttet rundt, tager kommunens kolonihaveteam sig af – og de har rettet henvendelse til BBR.
 - b) Arbejdet med at få model 2 og 3 på plads er begyndt. Betty og Kristian har haft møde med revisor. Møde med model 2 repræsenter i uge 7 – og dermed før vores bestyrelsesmøde d 10.febr
 - c) Bovak vil være på pladsen tirsdags i januar og februar
 - d) De haver (små 10) der – selvom de ikke er fritaget for e-post – ikke har oplyst deres e-mail har allerede får et par anmodning hvor vi beder om deres e-mail. Det vil få eet postalt brev hvor det understreges, at uden der e-mailadresse vil de ikke modtage ”varslingsbreve” og fx Bovaks breve omkring målerbrøndsplacering.
 - e) Der er fra nabo til en have kommet henvendelse omkring bl.a. madaffald i smidt haven – til gene, men til stor gavn for rotterne. Kommunens kolonihaveteam har også vist interesse for haven
 - f) Der skal nyhedsbrev ud omkring 20.januar. Primært budskab er, at forslag til den ordinære generalforsamling i april skal vores os i hænde senest 1.februar.
5. Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer
Oversigten over de haver, der har målerbrønd kan indeholde enkelte fejl. Tidligere udskiftet stophane (til ”ny” stophane) kan være fejlciteret som måler.
Ultimo oktober skrev vi ud til alle haver, og bad dem oplyse om vi fejlagtigt have registreret at de have stophane eller målerbrønd. Så vi har dobbelttjekket ligesom Bovak og entreprenørerne også har fokus. Derfor er det overkill nok en gang at tjekke.
6. Meddelelser fra udvalg

Berit tager teten med at få indkaldt interesserede til Aktivitetsudvalget
7. Debat – og det er her **de gule sedler er grundlaget**. NB: Debatten er tænkt at tage det meste af de to dage. Debatten skal ikke refereres – Det skal de to næste punkter til gengæld
8. Opsamling på debatten – hvad er vi nået frem til; bl.a:
 - a) Børnedagsmaleriet overfladebehandles og ophænges

- b) Ved opskrivning på ventelisten skal der fremover vise foto ID
- c) Nye, der køber hus skal have foto ID
- d) Vi skal sætte gang i SMS-kæder
- e) Udhængsskabene skal bruges med aktivt
- f) De voldsomt for høje hække griber vi fat i nu – og venter derfor ikke til sæson start
- g) Nye kolonister vil blive budt meget velkommen

9. Fordeling af opgave

- a) Til (de formelle) byggemøder hvor rådgiver og entreprenører deltager, varetages bygherrerrepræsentantopgaven af Kirsten, i nødvendigt omfang sekunderet af Betty. André og Kristian er forsat repræsentanter til styregruppemøderne.

10. Eventuelt

- a) Der er enighed om, at alle opgaver (i videst muligt omfang) aftales med klar ansvarlig og en deadline.
- b) Vi er nødlidende med vores hjemmeside, alt væsentlig grundet vi - i bestyrelsen – ikke besidder de nødvendige kompetencer. Og før vi får hjemmesiden flot op at flyve, vil vi ikke koncentrere os om andre sociale medier.
- c) De grønne – aka André og Jon – anmodes vurdere om det giver fornuftig, at lave en belægning på bålpladsen. Formålet, at vi efter skt.hans, kan rydde ordentlig op, så vi ikke efterlader fx søm.
- d) søndag d 29.marts – hvor vi tyvstarter på sæsonen – vil vi søge at have en ceremoni med flaghejsning.